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Vragenhalfuur gemeenteraad 
In Beweging 
De verkeerssituatie in Diepenheim aan de Wilsonweg/Goorseweg is eind vorig jaar 
aangepast met als doel om de snelheid van het verkeer te verlagen. De gemeente heeft zeer 
haar best gedaan om met omwonenden tot een plan te komen. Helaas kwamen er in de 
praktijk veel negatieve reacties op de genomen maatregelen. Naar aanleiding daarvan zijn 
een aantal maatregelen genomen, zoals paaltjes die zijn weggehaald en 30-aanduidingen en 
is aangegeven dat bij aanpassing van verkeerssituaties ‘gewenning’ een kans moet krijgen. 
We zijn nu weer bijna een half jaar verder. Hoe gaat het nu? Ik ben daarom weer langs 
omwonenden gegaan om deze vraag te stellen. Gemiddeld is de reactie die ik hoor dat men 
de situatie ten opzichte van een jaar geleden (helemaal geen maatregelen) beter vindt en ten 
opzichte van de eerste aanpassingen, ook beter. Of anders gezegd: minder slecht. De 
mensen klonken een beetje moedeloos, want wat kan je nog meer doen om mensen 
langzamer te laten rijden? Volgens mij met handhaving. Eén keer een controle met boetes 
en heel Diepenheim weet het binnen een paar minuten, verwacht ik. De weg was volgens de 
politiek niet handhaafbaar. Nu wel. Daarom mijn volgende vragen: 
 

1) Is het college tevreden over de ‘gewenning’? 
2) Wordt er gehandhaafd door de politie op snelheid? Waarom wel/niet? 

 
 
D66 en In Beweging hebben de volgende vragen aan het college n.a.v. een gerechtelijke 
uitspraak die gaat over het gebruik van pesticiden en andere bestrijdingsmiddelen die onder 
andere in de Lelieteelt worden gebruikt. 
 
Op 12 juni 2023 heeft de voorzieningsrechter van de rechtbank Noord-Nederland te Assen 
een verbod toegewezen op het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen (pesticiden en 
andere bestrijdingsmiddelen) met betrekking tot de teelt van lelies (Lelieteelt). 
In de uitspraak wordt aangegeven dat ‘Hoezeer de voorzieningenrechter ook overtuigd is van 
de goede wil van deze telers om zoveel mogelijk maatregelen te treffen om dat te 
voorkomen, gaat een potentieel groot risico voor de gezondheid van omwonenden in het 
kader van de belangenafweging, voor op de hogere winstgevendheid van de lelieteelt.’ 
Er is substantieel onderzoek voorhanden waaruit blijkt dat er een verband bestaat tussen 
bestrijdingsmiddelen en ernstige neurologische aandoeningen (Parkinson; Alzheimer en 
ALS). 

In Beweging heeft eerder vragen gesteld over effect lelieteelt op hoeveelheid en kwaliteit van 
water. Nu is de rechterlijke uitspraak er ook over het effect op de gezondheid van mensen.  

Wij hebben de volgende vragen:  

Is het college op de hoogte van enige teler of velden van lelies specifiek in de Hof van 
Twente of aangrenzende gemeenten waardoor Hof van Twentenaren (of mensen in andere 
aangrenzende gemeenten) risico lopen? 

Heeft deze uitspraak (ook) gevolgen voor de huidige en mogelijk toekomstige lelietelers of 
lelievelden of andere soortgelijke gewassen in Hof van Twente? 

Mochten zich lelietelers/lelievelden in de Hof en/of aangrenzende gemeenten bevinden en u 
het met ons eens bent dat het bespuiten van het gewas met bestrijdingsmiddelen tot 
gezondheidsschade kan leiden, tevens dat het bespuiten tot een sterke achteruitgang van de 
waterkwaliteit leidt, wat zijn dan uw acties gezien ook de uitspraak van de rechter? 
 
SP: beantwoording schriftelijke vragen SP over het tijdspad vonnis cyberhack 
 



 
Actieve Informatieplicht 

Raadslid Rijkens uit het presidium van de Twenteraad: 

-Samenwerking rond GMR’en in Twenteverband 

-voorstel gezamenlijk onderzoek naar gezondheidsrisico’s windmolens 

-Bijeenkomst met Twenteboard 

-Problematiek samenwerking Duitsland-Nederland rond Twence 

Wethouder Meulenkamp: Bod Zuid-Oost Twente 

                                          Enquête armoedebeleid 

 


